

REACH Certificate

We certify that all articles supplied as fixed tantalum capacitors with solid cathode and fixed tantalum capacitors with non solid cathode, are compliant to the REACH regulation EC 1907/2006 and in accordance with the article 33, do not contain substances included in the candidate list (SVHC), updated the 16th January of 2020.

As opposed, these articles shall be listed in the annex of this declaration referenced below.

For any information related to our product utilization, please consult our technical documentation or contact the Sales Department or the REACH interlocutor.

EXXELIA Saint-Nazaire, QHSE Manager.

Mélanie Dietrich,

E-mail : melisande.dietrich@exxelia.com

**Certificat REACH**

Nous certifions que les articles fournis à savoir, les condensateurs fixes au tantale à cathode solide et les condensateurs fixes au tantale à cathode gélifiée, sont conformes au règlement REACH EC 1907/2006 et suivant l'article 33, ne contiennent aucune substance de la liste candidate (SVHC), mise à jour au 16 Janvier 2020.

Dans le cas contraire, ces articles figureraient dans une annexe à cette déclaration référencée ci-dessous.

Pour toute information relative à l'utilisation de nos produits, veuillez-vous référer à la documentation technique ou contacter le Département Commercial ou l'interlocuteur REACH.

CRE-001 v 10